
  Protokół nr 17/20
z posiedzenia Komisji Edukacji Rady Miejskiej w Słupsku, 

które odbyło się w dniu 23 września 2020 r.

Rozpoczęcie posiedzenia: godz. 09:00, sala nr 211 Urzędu Miejskiego w Słupsku, z 
wykorzystaniem środków komunikowania się na odległość.

W posiedzeniu wzięli udział:
1. Kamil Bierka

2. Tadeusz Bobrowski

3. Kazimierz Czyż
4. Wojciech Gajewski

5. Bożena Hołowienko
6. Łukasz Jaworski
7. Ryszard Kruk – Z-ca Przewodniczącej Komisji
8. Małgorzata Lenart – Przewodnicząca Komisji

9. Mirosława Sagun-Lewandowska

10. Piotr Skowroński

(Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu.)

1. Sprawy regulaminowe.

Przewodnicząca Komisji Małgorzata Lenart otworzyła obrady oraz przywitała 
wszystkich uczestniczących w posiedzeniu  w sali obrad oraz zdalnie.

Następnie przypomniała, że radni otrzymali proponowany porządek obrad  16 września 
2020 r. oraz zapytała, czy ktoś chciałby zgłosić wniosek w sprawie jego zmiany.
(Projekt porządku obrad stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu.)
W związku z tym, że  wniosków nie zgłoszono, Przewodnicząca Komisji poddała pod 
głosowanie przyjęcie porządku obrad.

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (10)
Kamil Bierka, Tadeusz Bobrowski, Kazimierz Czyż, Wojciech Gajewski, Bożena 
Hołowienko, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Małgorzata Lenart, Mirosława Sagun-
Lewandowska, Piotr Skowroński

Komisja Edukacji Rady Miejskiej w Słupsku, w drodze głosowania, przyjęła nw. porządek 
obrad:
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1. Sprawy regulaminowe.

2. Informacja nt. Zespołu Szkół Ekonomicznych i Technicznych im. Stanisława Staszica
w Słupsku.

3. Oferta organizacji sportowych dla dzieci i młodzieży w nowym roku szkolnym.

4. Omówienie i zaopiniowanie materiałów sesyjnych.

5. Wnioski do projektu budżetu Miasta Słupska na 2021 rok.

6. Sprawy bieżące

W dalszej części, Przewodnicząca Komisji przypomniała, że wraz z materiałami 
radni otrzymali protokół z poprzedniego posiedzenia oraz zapytała, czy są do niego 
uwagi.
W związku z brakiem uwag, poddała pod głosowanie przyjęcie protokołu z posiedzenia, 
które odbyło się 17 czerwca 2020 r.

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (9)
Kamil Bierka, Kazimierz Czyż, Wojciech Gajewski, Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski, 
Ryszard Kruk, Małgorzata Lenart, Mirosława Sagun-Lewandowska, Piotr Skowroński
BRAK GŁOSU (1)
Tadeusz Bobrowski

Komisja Edukacji Rady Miejskiej w Słupsku, w drodze głosowania, jednogłośnie 
przyjęła ww. protokół.

ad pkt 2. Informacja nt. Zespołu Szkół Ekonomicznych i Technicznych im. Stanisława 
Staszica w Słupsku.

Dyrektor Szkoły Renata Draszanowska przestawiła informację nt. Zespołu Szkół 
Ekonomicznych i Technicznych w Słupsku, w tym: liczby uczniów, profilu kształcenia, 
sukcesów, zalet nowej siedziby, przeprowadzonych remontów oraz potrzeb Szkoły.

O dodatkowe informacje zwrócili się radni: Małgorzata Lenart, Kazimierz Czyż, Tadeusz 
Bobrowski.

Odpowiedzi na pytania radnych udzieliła  Dyrektor Szkoły Renata Draszanowska.
Następnie, Przewodnicząca Komisji Edukacji Małgorzata Lenart podziękowała Pani 
Draszanowskiej za przybycie.

ad pkt 3. Oferta organizacji sportowych dla dzieci i młodzieży w nowym roku szkolnym.
(Informacja na ww. temat stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.)
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Ofertę organizacji sportowych dla dzieci i młodzieży w nowym roku szkolnym 
przedstawił Pełnomocnik Prezydenta Miasta ds. sportu Rafał Szymański, zwracając uwagę
przede wszystkim na nowe dyscypliny sportu w ofercie: treningi umiejętności 
gimnastycznych i akrobatycznych dla dzieci w Klubie Akro-Pasja, tenis stołowy w Salos 
Słupsk, żeglarstwo oraz inne.
W dyskusji udział wzięli radni: Łukasz Jaworski, Małgorzata Lenart, Bożena Hołowienko, 
Kazimierz Czyż.
W trakcie dyskusji zostały poruszone takie kwestie jak: pozyskanie sponsorów, dotacje 
na sport, możliwości uzyskiwania lepszych wyników.
Odpowiedzi na pytania radnych udzielili: Z-ca Prezydenta Miasta Marta Makuch, 
Pełnomocnik Prezydenta Miasta Słupska ds. Sportu Rafał Szymański, Prezydent Miasta 
Słupska Krystyna Danilecka-Wojewódzka.

Komisja Edukacji Rady Miejskiej w Słupsku, przez aklamację, przyjęła
do wiadomości informację nt. ww. oferty.

ad pkt 4. Omówienie i zaopiniowanie materiałów sesyjnych.

- opinia dot. projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XVII/315/20 Rady Miejskiej
w Słupsku z dnia 29 kwietnia 2020 r. w sprawie utworzenia Branżowej Szkoły II stopnia
nr 1 w Słupsku z siedzibą przy ul. Mieczysława Niedziałkowskiego 2 i włączenia jej
do Zespołu Szkół Mechanicznych i Logistycznych im. inż. Tadeusza Tańskiego w Słupsku 
przy ul. Mieczysława Niedziałkowskiego 2 (druk nr 22/2),

Projekt ww. uchwały przedstawiła Dyrektor Wydziału Edukacji Anna Sadlak.

Komisja Edukacji Rady Miejskiej w Słupsku w wyniku głosowania, jednogłośnie,  
zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (10)
Kamil Bierka, Tadeusz Bobrowski, Kazimierz Czyż, Wojciech Gajewski, Bożena 
Hołowienko, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Małgorzata Lenart, Mirosława Sagun-
Lewandowska, Piotr Skowroński

- opinia dot. projektu uchwały w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa
w Mieście Słupsku, w roku szkolnym 2020/2021  (druk nr 22/5),

Projekt ww. uchwały przedstawiła Dyrektor Wydziału Edukacji Anna Sadlak.

Komisja Edukacji Rady Miejskiej w Słupsku w wyniku głosowania, jednogłośnie,  
zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (10)
Kamil Bierka, Tadeusz Bobrowski, Kazimierz Czyż, Wojciech Gajewski, Bożena 
Hołowienko, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Małgorzata Lenart, Mirosława Sagun-
Lewandowska, Piotr Skowroński
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- opinia dot. projektu uchwały w sprawie przyjęcia Strategii rozwoju elektromobilności
dla Miasta Słupska na lata 2020-2035 (druk nr 22/8),

Projekt uchwały przedstawiła Dyrektor Wydziału Gospodarki Komunalnej i Ochrony 
Środowiska Katarzyna Guzewska.

Komisja Edukacji Rady Miejskiej w Słupsku w wyniku głosowania, jednogłośnie,  
zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (9)
Tadeusz Bobrowski, Kazimierz Czyż, Wojciech Gajewski, Bożena Hołowienko, Łukasz 
Jaworski, Ryszard Kruk, Małgorzata Lenart, Mirosława Sagun-Lewandowska, Piotr 
Skowroński
BRAK GŁOSU (1)
Kamil Bierka

- opinia dot. informacji o przebiegu wykonania budżetu Miasta Słupska za I półrocze
2020 r.,
Informację na ww. temat w zakresie wydatków na edukację przedstawiła Skarbnik Miasta
Słupska Anna Gajda-Szewczuk.

Skarbnik Miasta poinformowała, że w październiku zwróci się do Rady Miejskiej
z wnioskiem o wyrażenie zgody na emisję obligacji tzw. „covidowych”, które są 
wyłączone ze wskaźnika zadłużenia, a koszty obsługi zadłużenia są wyłączone
z wydatków bieżących, z przeznaczeniem na pokrycie braków w wydatkach bieżących. 

W dyskusji udział wzięli radni: Wojciech Gajewski,Tadeusz Bobrowski, Kazimierz Czyż, 
Beata Chrzanowska.

Komisja Edukacji Rady Miejskiej w Słupsku w drodze dyskusji, w wyniku 
głosowania, większością głosów,  zaopiniowała pozytywnie ww. informację.

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (9)
Kamil Bierka, Tadeusz Bobrowski, Kazimierz Czyż, Wojciech Gajewski, Bożena 
Hołowienko, Ryszard Kruk, Małgorzata Lenart, Mirosława Sagun-Lewandowska, Piotr 
Skowroński
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Łukasz Jaworski

- opinia dot. projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta Słupska na 2020 rok 
(druk nr 22/14),

Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Miasta Słupska Anna Gajda-Szewczuk.
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Komisja Edukacji Rady Miejskiej w Słupsku w wyniku głosowania, większością 
głosów,  zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (7)
Kamil Bierka, Kazimierz Czyż, Wojciech Gajewski, Bożena Hołowienko, Małgorzata 
Lenart, Mirosława Sagun-Lewandowska, Piotr Skowroński
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3)
Tadeusz Bobrowski, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk

- opinia dot. projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta Słupska na 2020 rok 
(druk nr 22/15),

Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Miasta Słupska Anna Gajda-Szewczuk.

Komisja Edukacji Rady Miejskiej w Słupsku w wyniku głosowania, większością 
głosów,  zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (8)
Kamil Bierka, Kazimierz Czyż, Wojciech Gajewski, Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski, 
Małgorzata Lenart, Mirosława Sagun-Lewandowska, Piotr Skowroński
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)
Tadeusz Bobrowski, Ryszard Kruk

- opinia dot. projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta Słupska na 2020 rok 
(druk nr 22/16),

Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Miasta Słupska Anna Gajda-Szewczuk.
O dodatkowe wyjaśnienia zwrócił się radny Wojciech Gajewski.
Odpowiedzi udzieliła: Skarbnik Miasta Anna Gajda-Szewczuk.

Komisja Edukacji Rady Miejskiej w Słupsku w drodze dyskusji, w wyniku 
głosowania, większością głosów,  zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (7)
Kamil Bierka, Kazimierz Czyż, Wojciech Gajewski, Bożena Hołowienko, Małgorzata 
Lenart, Mirosława Sagun-Lewandowska, Piotr Skowroński
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3)
Tadeusz Bobrowski, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk

ad pkt 5. Wnioski do projektu budżetu Miasta Słupska na 2021 rok.

Przewodnicząca Komisji Edukacji Małgorzata Lenart przypomniała, że radni otrzymali 
propozycje do projektu budżetu Miasta Słupska na 2021 rok Klubu Radnych Prawa i 
Sprawiedliwości oraz Klubu Radnych Platformy Obywatelskiej.
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Następnie poprosiła radnych o zgłaszanie propozycji.
Wnioski zgłosili radni: 
1. Kamil Bierka - w imieniu Klubu Radnych Platformy Obywatelskiej -  remont szatni
w Szkole Podstawowej nr 6;
2. Kazimierz Czyż – wymiana siedzeń w Filharmonii Słupskiej;
3. Małgorzata Lenart – doposażenie pracowni informatycznych w słupskich szkołach.
Ponadto głos w dyskusji zabrali radni: Tadeusz Bobrowski, Wojciech Gajewski, Łukasz 
Jaworski.

Komisja Edukacji Rady Miejskiej w Słupsku w drodze dyskusji, w wyniku 
głosowania, większością głosów,  zgłosiła następujące wnioski do projektu budżetu 
Miasta Słupska na 2021 rok:

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (9)
Kamil Bierka, Tadeusz Bobrowski, Kazimierz Czyż, Wojciech Gajewski, Łukasz Jaworski, 
Ryszard Kruk, Małgorzata Lenart, Mirosława Sagun-Lewandowska, Piotr Skowroński
WSTRZYMUJĘ  SIĘ (1)
Bożena Hołowienko

1. remont ulic: Norwida, Romera, Grottgera, Dunikowskiego, Mieszka I, Orkana, 
Wrocławska, Słowiańska;
2. przebudowa skrzyżowania Kaszubska-Owocowa (budowa ronda);
3. wykonanie chodnika przed budynkiem Szkoły Podstawowej nr 6;
4. odkrycie i przeszklenie wykopalisk na Starym Rynku;
5. modernizacja strzelnicy KS Gryf Słupsk przy ul.Zamiejskiej;
6. doświetlenie 15 przejść  dla pieszych – światła LED na terenie os. Niepodległości
i Piastów;
7. ławeczki dla seniorów – wszystkie ciągi dla pieszych przy ul.Księżnej Zofii;
8. sekundniki na skrzyżowaniach + radar włączający czerwone światło przy prędkości 
pow. 50 km/h;
9. zwiększenie dotacji o 50% dla słupskich klubów sportowych;
10. konkurs na promocję Miasta dla seniorów Gryfa Słupsk – 500 tys. zł;
11. budowa bieżni tartanowej w Zespole Szkół Sportowych w miejscu obecnej żużlowej –
ok. 500 tys. zł;
12. wymiana parkietu i okien w sali gimnastycznej Zespołu Szkół Sportowych,
w segmencie F (ewentualnie do realizacji w cyklu 2-letnim – ok. 1.300.000 zł;
13. kapitalny remont segmentu B w Zespole Szkół Sportowych (posadzka, stolarka, 
malowanie) – ok. 200.000 zł;
14. remont szatni w Szkole Podstawowej nr 6;
15. wymiana niewygodnych foteli w Polskiej Filharmonii „Sinfonia Baltica”  im. W.Kilara;
16. doposażenie pracowni komputerowych w słupskich szkołach.

Ponadto, Komisja Edukacji Rady Miejskiej w Słupsku w drodze dyskusji, w wyniku 
głosowania 
ZA: 4, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (4)
Kamil Bierka, Tadeusz Bobrowski, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk
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PRZECIW (3)
Kazimierz Czyż, Małgorzata Lenart, Piotr Skowroński
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3)
Wojciech Gajewski, Bożena Hołowienko, Mirosława Sagun-Lewandowska
większością głosów, wystąpiła z wnioskiem o zabezpieczenie środków na roczny bon dla 
seniora -200 zł (dostęp do usług miejskich instytucji).

ad pkt 6. Sprawy bieżące.

- zapoznanie się z pismem zawodników Klubu Strzeleckiego „Gryf Słupski” z 11 sierpnia 
2020 r. oraz informacją o działalności - Zarządu Klubu Strzeleckiego „Gryf Słupski”
z siedzibą w Słupsku z 16 września 2020 r.,

Komisja Edukacji Rady Miejskiej w Słupsku zapoznała się z pismem zawodników 
Klubu Strzeleckiego „Gryf Słupski” z 11 sierpnia 2020 r., informacją o działalności 
Zarządu Klubu Strzeleckiego „Gryf Słupski” z siedzibą w Słupsku z 16 września 2020 r., 
wysłuchała Zastępcy Prezydenta Miasta Słupska Marty Makuch oraz Pełnomocnika 
Prezydenta Miasta Słupska ds. Sportu Rafała Szymańskiego. Z-ca Prezydenta 
poinformowała, iż: 
- Stowarzyszenie będące organizacją pozarządową jest podmiotem niezależnym,
w związku z tym władze Miasta nie posiadają kompetencji do ingerencji w wewnętrzny 
konflikt w Klubie, mogą ewentualnie pełnić w nim rolę mediatora, 
- do kontroli działalności Stowarzyszenia, są przede wszystkim upoważnione
i zobowiązane jego organy wewnętrzne czyli Walne Zebranie Członków i Komisja 
Rewizyjna,
- każdy członek Stowarzyszenia posiada prawo żądać wyjaśnień, mieć wgląd
do dokumentów, proponować zmiany itp.,
- nadzorem Miasta objęty jest sposób wydatkowania przez Klub środków, w zakresie 
przekazanej dotacji,
- przeprowadzone spotkania z przedstawicielami Klubu, miały na celu zapoznanie się
z jego funkcjonowaniem, sprawdzenie, czy zajęcia dla mieszkańców Słupska odbywają 
się w sposób niezaburzony oraz czy nie są w żaden sposób ograniczane.
Pan Rafał Szymański Pełnomocnik Prezydenta Miasta Słupska ds. Sportu, w uzupełnieniu 
wypowiedzi Wiceprezydent Miasta, poinformował, że rozmawiał ze stronami,
więc posiada wiedzę na temat sytuacji w Klubie, ale możliwości ingerencji
w wewnętrzne sprawy Klubu są ograniczone. Poinformował, iż przedstawiciele Klubu byli
również z wizytą u Prezydent Miasta.

Następnie, Przewodnicząca Komisji Edukacji Małgorzata Lenart otworzyła 
dyskusję.
W dyskusji udział wzięli radni: Wojciech Gajewski, Małgorzata Lenart, Łukasz Jaworski.
Przewodnicząca Komisji, podsumowując dyskusję, stwierdziła, iż Komisja Edukacji nie 
posiada kompetencji do ingerowania w sprawy poruszone w piśmie zawodników Klubu.

Komisja Edukacji Rady Miejskiej w Słupsku po zapoznaniu się z pismem 
zawodników Klubu Strzeleckiego „Gryf Słupski” z 11 sierpnia 2020 r., informacją
o działalności Zarządu Klubu Strzeleckiego „Gryf Słupski” z siedzibą w Słupsku z 16 
września 2020 r., wysłuchaniu Zastępcy Prezydenta Miasta Słupska Marty Makuch oraz 
Pełnomocnika Prezydenta Miasta Słupska ds. Sportu Rafała Szymańskiego w drodze 
dyskusji, przez aklamację przyjęła do wiadomości wyjaśnienia Zastępcy Prezydenta.
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Pełnomocnik Prezydenta Miasta Słupska ds. Sportu Rafał Szymański zwrócił się
z prośbą do radnych, aby pamiętali o Klubie Strzeleckim, który przynosił Miastu punkty
w rankingu wszystkich dyscyplin prowadzonym przez Ministerstwo Sportu. Młodzież
z Klubu przynosiła najwięcej punktów po judokach i lekkoatletach.
Na tym porządek obrad został zrealizowany. 
Przewodnicząca Komisji zamknęła obrady.

Zakończenie posiedzenia: godz. 11.15.

Protokół sporządziła:
Ilona Czechowicz
inspektor WORM

Przewodnicząca Komisji Edukacji

Małgorzata Lenart
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